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E M L É K E Z T E T Ő 
a Rejtő Sándor Könny űipari és Környezetmérnöki Kar Kari Tanácsának 

2017. november 21-én tartott ülésér ől 
 
 
Helye: 103. tanácsterem 
Jelen vannak: Lásd a jelenléti íven 
Pásztor Ildikó levezető elnök tájékoztatta az ülésen résztvevőket, hogy tanácsülésen a 18 
szavazati jogú tanácstag közül jelen van 15 fő, a tanács határozatképes. A HÖK az 5 szavazati 
jogú tagból csak 4 főt tud jelenleg delegálni, mert a lemondott képviselő helyett még nem választott 
újat a küldöttgyűlés. 
Kimentette magát a tanácskozási jogú tagok közül: Barabás Adrienn. 
.  
Az emlékeztető hitelesítésére Várkövi Józsefet kérte fel. 
A Szavazatszámláló Bizottság elnökének Szaniszló Albertet, tagoknak Szabó-Zsidai Krisztinát és 
Vágó Krisztinát kérte fel. 
Az ülésről hangfelvétel készült, mely a Dékáni Hivatalban hozzáférhető. 
 
A Kari Tanács egyhangúlag elfogadta a napirendi pontokat és a Szavazatszámláló Bizottság 
elnökét és tagjait.  
 
1. Dékáni pályázat véleményezése 
Pásztor Ildikó elmondta, hogy dr. Kisfaludy Márta dékáni megbízása január 14-én lejár, ezért a kar 
pályázatot írt ki a magasabb vezetői feladatok ellátására. 
Egy pályázat érkezett, dr. Koltai László egyetemi docensé, akinek beadott anyagát a Kari 
Pályázatokat Véleményező Bizottság áttekintette, hiánytalannak és a feltételeknek mindenben 
megfelelőnek értékelte. 
Dr. Kisfaludy Márta a jelölt érdemeit sorolta fel és kijelentette, hogy a legalkalmasabb személy 
pályázott. Idézett a pályázatban kifejtett vezetői elképzelésekből, melyekkel ő maga is tud 
azonosulni. Támogatásra javasolta a beadott pályázatot. 
Dr. Koltai László megköszönte a támogatást és elmondta, hogy meggyőződése szerint a karban 
nagyon sok tartalék van és reményei szerint az előttünk álló feladatok megoldásában segíteni fog 
az elmúlt évtizedekben szerzett „túlélési” tapasztalatunk és alkalmazkodási készségünk. Számít a 
kollégák aktív segítségére és támogatására a célok megvalósítása érdekében és erősen bízik 
abban, hogy a kar nyertesként fogja zárni az előttünk álló, igen nehéz időszakot. 
Dr. Horváth Csaba méltatta a vezetői elképzelésekben vázolt célokat és örömét fejezte ki, hogy 
olyan jelölt pályázott, aki belülről ismeri a kart illetve azért, hogy elindult végre a nemzedékváltás 
az intézményben és a fiatalok veszik át a stafétabotot. 
 
A Kari Tanács egyhangúlag támogatta Dr. Koltai László dékáni megbízását 4 évre, 2018. január 
15- 2022. január 31.(15 igen, 0 nem, 0 tartózkodás) 
 
 
2. Kihelyezett tanszék létrehozása a Környezetmérnö ki Intézetben 
Dr. Mészárosné dr. Bálint Ágnes röviden összefoglalta, milyen tényezők indokolják, hogy a kar az 
MTA Agrártudományi Kutatóközpont Talajtani és Agrokémiai Intézettel (MTA ATK TAKI) 
együttműködve kihelyezett tanszéket létesítsen a Környezetmérnöki Intézetben. Az ott dolgozó 
kutatók nagyon jó tudományos paraméterekkel bírnak és a környezetmérnöki MSc képzés 
elindításához erre nekünk nagy szükségünk van. A lehetséges tárgyfelelősök is kikerülhetnek a 
kutatók köréből. A tanszék vezetője Imréné dr. Takács Tünde lenne, rajta kívül további 10 kutató 
tartozna a Környezeti Talajtan Kihelyezett Tanszék állományába. 
Dr. Koltai László örömmel üdvözli ezt a kezdeményezést, mert a kar jövője szempontjából nagyon 
fontos, főleg a tárgyfelelősök kérdésében. 
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Dr. Horváth Csaba szerint ez a kezdeményezés kitágítja a lehetőségeinket, csak meg kell találni az 
utat, ahogy ezt a legjobban ki tudjuk használni, például jó lenne, ha az intézeti kutatásokba be 
tudnának vonódni az intézet munkatársai is. 
Szaniszló Albert a kihelyezett tanszék létrehozásának indokairól kérdezett. Az intézetigazgató a 
tudományos munkásság imponáló paramétereit és a speciális, csak ott meglévő műszerparkot 
említette, elmondta, hogy vannak közös publikációk és a szakdolgozó hallgatók több esetben 
használhatták az ott lévő műszereket. 
 
A Kari Tanács támogatta kihelyezett tanszék létesítését a Környezetmérnöki Intézetben  (14 igen, 
0 nem, 1 tartózkodás). 
 
 
4. Egyebek 
Bodáné dr. Kendrovics Rita a félévvégi zárás és az órarend készítés aktuális feladatairól és 
határidőiről beszélt. Katona-Kis Viktória újra az órarend készítő a karon. A végleges órarendnek 
január 8-ig kell elkészülnie, kéri a határidők pontos betartását, jegybeírásokkal kapcsolatosan is. A 
nagy termekben tartandó vizsgákat is kéri időben beírni a terem nyilvántartó listába a TO-n. 
Az előrehozott államvizsga január 8-án lesz, 14 hallgató jelentkezett rá eddig. 
 
Dr. Koltai László mindenkit szeretettel invitál a FIDIFO-ra november 22-én. 
 
Dr. Kisfaludy Márta elmondta, hogy a kar 2018. évi felújítási-karbantartási tervét elküldtük a 
Műszaki Igazgatóságra. Sok minden nem lett megoldva a tavalyi kérés óta, de újra és újra 
elküldjük. A III. előadóterem kettéosztását is kértük. Kértünk fogasokat a termekbe, mivel a 
ruhatárat megszüntették. Lesznek zárható fémszekrények is a földszinten. 
Év végén 50 ezer forintos vásárlási utalványt kapnak a dolgozók az egyetemtől. 

 
December 19-én kari évzáró ünnepség lesz 12-16 óráig.  
Az egyetemi TDK díjkiosztó ma van a Bécsi úton. 
December 12-én kiállítás megnyitó és divatbemutató lesz a Bécsi úti aulában. 

 
Pásztor Ildikó elmondta, hogy a következő kari tanácsülés valószínűleg január második 
felében lesz.Megköszönte a részvételt és bezárta a tanácsülést. 

 
 
 

Határozatok 
 

RKK-KT-LX/14/2017 
A Kari Tanács egyhangúlag támogatta Dr. Koltai László dékáni megbízását 4 évre, 2018. január 
15- 2022. január 31.(15 igen, 0 nem, 0 tartózkodás) 
 
 
RKK-KT-LX/15/2017 
A Kari Tanács támogatta kihelyezett tanszék létrehozását a Környezetmérnöki Intézetben (14 
igen, 0 nem, 1 tartózkodás). 

 
 

k.m.f.  
 
 
Az emlékeztetőt készítette: Pásztor Ildikó 
 
Hitelesítette: Várkövi József 


